
S seje občinske skupščine
O ra/vojnih nalogah v letu 1989,

sanaciji v OZD, ustanovitvi sklada
za razvoj drobnega gospodarstva,
prenovi Ijubljanskega gradu in še o
čem. . . .

Na zadnjem zasedanju vseh treh
skupščinskih zborov so delegati
imeli pred seboj zelo pester in šte-
vilčen dnevni red. Na zboru zdru-
ženega dela se je denimo razvila ži-
vahna razprava o sanacijskih ro-
gramih v OZD z izgubo ob zak—
Ljučnem računu 1987 in v letu 88.
Delegati delovne organizacije AV-
TOMONTAŽA so posredovali po-
budo, oblikovano na konferenci
delegacij, kjer so delegati TOZD
Tovarna vozil vztrajali, da se uvede
ukrep družbenega varstva tudi na
nivoju DO, DSSS ter TOZD Trgo-
vina in servis, za katere so bili spre-
jeti le ureditveni sklepi. Delegati le
teh sicer s to pobudo niso soglašali
in so mnenje posredovali na seji
zbora ter predlagali, da pobudo
obravnava IS in pripravi stališče

oz. mnenje ter ga posreduje v
obravnavo na zboru. Pobudo je
dopolnil Andrej CIMERMAN,
predsednik OS ZSS in pojasnil, da
delavci vidijo rešitev problemov v
njihovi TOZD v uvedbi ukrepa
družbenega varstva tudi v preosta-
lih delih AVTOMONTAŽE. Poja-
snil je, da gre za apel 1.200 delav-
cev. V razpravo se je vključila tudi
tov. Marta PAVLOVIČ, predstav-
nik MGZ, da zbornica spremlja
probleme 32 OZD s ponavljajočo
se izgubo ali motnjami. Mnenje
zbornice je, da bi se v razreševanje
te problematike morale vključevati
predvsem finančne institucije, saj
je zbornica zgolj asociacija združe-
nega dela. V razpravah, ki so jih
vodili v okviru zbornice za pripra-
vo strokovnih ocen so sodelovali
tudi predstavniki bank. Ugotovili
so, da bi se takih razprav morali
udeleževati tudi poslovni partnerji
posameznih problematičnih OZD,
trgovin itd. Prevladalo je mnenje,

da bo potrebna razprava v okviru
GZS in seveda republiške skupšči-
ne. Pojasnila je, da je LB-GB pri-
pravljena dodatno zagotoviti sreds-
tva za nekatere problematične
OZD (na tem seznamu je med dru-
gim AVTOMONTAZA in IS-
KRA) LITOSTROJ pa rešuje Ju-
gobanka. Jasno pa še ni ali bodo
sredstva v obliki vložka ali nepo-
vratna sredstva.

Osnutek odloka o ustanovitvi
sklada za pospeševanje razvoja
drobnega gospodarstva mesta
Ljubljane delegati zbora niso pod-
prli, saj predlagatelj osnutka odlo-
ka pripomb, stališč in mnenj iz me-
seca julija ni upoteval. O predlaga-
nem odloku ostaja še vrsta odprtih
vprašanj in dilem, še zlasti v zvezi z
viri in načinom združevanja sred-
stev za pospeševanje drobnega go-
spodarstva. Delegati so zahtevali,
da predlagatelj osnutek odloka
umakne iz obravnave.


